

## 凱地中國教會 2021 - 2022 年度長老、執事候選人 Nominees for Elder & Deacons, KCCC 2021 – 2022

	<p><b>宋志東：</b>提名擔任長老。曾任長老，長執會主席。2001 年加入曉士頓西區中國教會，在過去十餘年來，先後擔任小組長、迎賓部執事、中文崇拜執事、小組輔導、主日學老師，人事委員會主席。曾參與了凱地中國教會植堂團隊，以及青少年、中文崇拜，教會詩班，短宣，聘牧以及恩愛夫妻營等事工。在事奉中經歷了神的信實和恩典，以及服事的甘苦與喜樂。他願意以一顆感恩、謙卑和順服的心，甘心服事主和弟兄姊妹。他和太太琚俊育有一子浩文。業餘時間喜歡閱讀、音樂和攝影。</p> <p><b>Zhidong Song:</b> Nominated as elder. Zhidong has served as elder and chairman of the council. He joined WHCC in 2001 and has been involved in various ministries over the last nineteen years, including being small group leader, connections deacon, Chinese worship deacon, small group coach, Sunday school teacher, and personnel committee chairman. He has also served on the church planting steering team (CPST), KCCC Leadership Team (KLT), youth ministry, Chinese worship, church choir, short-term missions, pastoral search committees, and MER ministry. He has experienced God's faithfulness and grace, challenges, and joys through his service. He has a passion to continue serving our Lord and brothers and sisters with a thankful, humble, and obedient heart. He and his wife, Julia, have one son, Kevin. Zhidong enjoys reading, music, and photography in his leisure time.</p>
	<p><b>繆少軍：</b>提名接待事工執事。他於 2011 年 4 月受洗歸主，並於 2011 年在威斯康星麥迪遜華人團契服事。2012 年全家搬到凱地，隨即加入凱地中國教會，積極參與教會服事，期間參與過三元福音、招待、兒童等事工的服事，並在 2015-2019 年擔任兒童事工執事。他願意為神全然擺上自己，與弟兄姊妹同心使凱地中國教會一直成為榮神益人的教會。他與太太王妍育有女兒 Grace 和兒子 Gabriel。</p> <p><b>Shaojun Miao:</b> Nominated as Chinese Welcome Ministry Deacon. Shaojun was baptized in April of 2011 and served at the Chinese fellowship in Madison, WI through 2012 when he and his family moved to Katy. They joined KCCC as members in 2013. He has been actively serving in EE, connections, and our children's ministry. He also served as children's ministry deacon from 2015-2019. Shaojun is fully devoted to God's kingdom and looks forward to serving KCCC by glorifying God and working with brothers and sisters to help others. He and his wife, Yan Wang, have a daughter, Grace, and a son, Gabriel.</p>
	<p><b>Eddie Chen:</b> 提名擔任英文事工執事。Eddie 中學時在青年團契聚會時接觸了福音成為基督徒。他成長在一個多數是華裔的教會，他本人很小的時候就移民來美國，這些經歷使他對將福音帶入社區及跨文化福音工作有負擔。他和他的妻子 Jeanie 有兩個男孩，Christian 和 Jordan。</p> <p><b>Eddie Chen:</b> Nominated as English Ministry Deacon. Eddie became a Christian in junior high school after learning about the gospel at youth group gatherings. He grew up in a church that was mostly ethnically Chinese, where he himself was an immigrant at a young age. These experiences gave him the passion for connecting not only the secular with the spiritual, but also the culturally Chinese with those that are not. He and his wife, Jeanie, have two boys, Christian and Jordan.</p>
	<p><b>Debbie Ricks:</b> 提名擔任英文事工執事。Debbie 在加拿大溫哥華一個基督教家庭中長大，8 歲左右就信靠耶穌。她與 Jamie 結婚，育有兩個兒子，Daniel 和 Micah。在 2012 年移居 Katy 之前，他們住在奧斯汀，她積極地服務於各項事工，包括學齡前兒童的教學、青年和大學生團契、婦女事工、門徒訓練、小組負責人以及迎賓和關懷。在休息時間，她喜歡計劃家人的未來旅行、讀書、小常識遊戲、冬季運動以及與朋友聯繫。</p> <p><b>Debbie Ricks:</b> Nominated as English Ministry Deaconess. Debbie was raised in a Christian family and trusted in Jesus around age 8 while growing up in Vancouver, Canada. She is married to Jamie and they have two sons, Daniel and Micah. Prior to moving to Katy in 2012, they lived in Austin where she actively served in various ministries such as teaching preschoolers, working with the youth and college groups, women's ministry, discipleship, small group leader, and welcome and caring. In her downtime, she enjoys planning their family's future travels, reading, playing trivia, winter sports, and connecting with friends.</p>



**李高明：**提名擔任佈道部執事。於 2008 信主並受洗。2011 年來到休斯頓，加入了凱地教會，一直參與小組，成人和青少年主日學，以及三福的事工。與太太董秀麗育有一子一女。願以謙卑和順服的心服侍神，與兄弟姐妹同工，一起傳揚主的福音。

**Gaoming Li:** Nominated as **Evangelism Ministry Deacon**. Gaoming Li accepted Jesus as his Lord and Savior in 2008 and was baptized the same year. He and his family moved to Houston and joined the KCCC in 2011. He has been serving the Lord in different ministries, such as small group, adult and youth Sunday school and EE. He and his wife Xiuli Dong have a son and a daughter. He is willing to serve the Lord with a humble and obedient heart to spread the Gospel.



**陳鋼：**提名擔任會員部執事。他在 1998 年信主，同年受洗。2000 年在德克薩斯州的 Nacogdoches 參與當地的大學生的查經班的服事，2005 年在德克薩斯州東部的泰勒華人浸信會服事。2016 年神帶領全家搬到 Katy，加入凱地華人教會，先後在 Cinco Southwest 小組、佳音組和溪水旁小組服事，另外也參與青少年的主日學教導。神賜給他和太太陸倩，兩個兒子，Kevin and John。他願意為主擺上，繼續與教會的同工、眾弟兄姊妹一起在教會的事工上事奉神，榮耀神。

**Jacky Chen :** Nominated as **Membership Deacon**. He accepted Christ and was baptized in 1998. In 2000, he served in the Chinese Student Bible Study Group at Stephen F. Austin State University. In 2005, he served at the Tyler Chinese Baptist Church in Tyler, TX. In 2016, the Lord led him and his family to Katy, and they joined KCCC. He served in the Cinco Southwest, Gospel, and Cross Creek Life Groups. He also served as a Sunday School teacher for middle and high school students. By God's grace, he and his wife, Qian Lu, have two sons, Kevin and John. He is looking forward to serving our Lord with other co-workers and all the brothers and sisters at KCCC to glorify God.



**葉良苗：**提名連任差傳事工執事。他和太太梁軍育有兩個兒子 Peter 和 Andy。從 2001 年開始他曾參與小組、兒童、青少年、總務、主日學、籌辦福音營與佈道會、建堂籌款、長執會、人事部等事工。他希望能走在神的旨意裡，為凱地中國教會的發展做一點有益的事情。

**Scott Ye:** Nominated as **Missions Ministry Deacon** for second term. Scott and his wife, Jane Liang, have two sons, Peter and Andy. Since 2001, he has served in various ministries: small groups, children, youth, general affairs, church-wide event planning, building fund advancement, Sunday school teaching, church council, and personnel committee. His desire is to help grow our church in God's way.



**林世健：**提名連任長輩事工執事。1950 年出生於基督教家庭，15 歲蒙恩歸入主名。1975 年來美就讀後便定居於德州大學城。1999 年當地成立了華人教會，即積極參與各樣的事奉，尤其專心於德州農工大學校園的宣教事工。曾任職大學城華人教會團契部同工，同工會主席。2016 年退休後移居凱地，願與太太秋雲獻上餘生，專心跟隨主，事奉神，繼續努力從事主的聖工。

**Kenny Lin:** Nominated as **Sr. Adult Ministry Deacon** for second term. Kenny was born in 1950 into a Christian family. Baptized at the age of 15, he came to the States in 1975 to study and spent the next 41 years in College Station, Texas. In 1999, a Chinese church was established in the area to spread the gospel to Chinese students at Texas A&M. At the church, he served in various ministries, from cooking to preaching and from playing piano to teaching the Bible with faithfulness and enthusiasm. He has served as a co-worker in fellowship groups and chairman of co-worker committees. When he retired, he moved to Katy in 2016 and became a member of our KCCC family the following year. He and his wife, Ivy, continue to follow the guidance of Jesus and have devoted their future to becoming loyal servants of the Lord.